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Zripisnica
27.-eho zasadnutia Obecn6ho zastupitel'stva konan6ho dfia 11. jrina 2015 v zasadaike

Obecn6ho fradu v Kameniinej

Pritomni: sri podpisani naprezendnej listina - vid'prezendnri listinu.

Program zasadnutia:
1. Otvorenie
2. Urdenie zapisovatelia, overovatellov z6pisnice a dlenov n6whovej komisie
3. Kontrolaumesenia zo 6. zasadnutia OZzo df,a 30.03.2015
4. Ziadost Ferenca Kartali amani.Ivety Kartali o predaj pozemku

5. Ponuka Ing. Bott Fridricha na riesenie vlastnickych pr5v k pozemku

6. Ziadost Forrr6 R6berta o odkripenie pozemku parc. C. 17212 vo vymere 400 m2

7. Zabezpedenie fdrZby cyklotrasy na fzemi obce

8. Peticia obyvatellov zamoinenie predaja pekrirne Lebeco v uliciach obce Kamenidn6

9. Verejn6 osvetlenie
10. Prejednanie ponuky na umiestnenie meradov rychlosti v obci
11. Ziadost Zarcty Fekete byom Kamenidn6 8,.592 o pridelenie n6jomn6ho bytu
12. Ziadost Zanety Horviithovej o pridelenie dvojizbov6ho n6jomn6ho b1'tu

13. Ziadost Silvestera Bug6ra na pren6jom jednoizbov6ho bytu
14. Zdverednyfdetobce
15. Stanovisko HKO k z6veredn6mu fdtu
16. Pl6n HKO na Il.polrok 2015-06-15
17. Interpel5cia
18. Ztver

l. Otvorenie

Rokovanie zasadnutia obecn6ho zastupitelistva otvoril a viedol lng. Milan Lehockli
starosta obce, kto4i privital poslancov obecn6ho zastupitel'stva. Na zasadnuti bolo
pritomn;fch 7 poslancov obecn6ho zastupitetstva, zasadnutie OZ je uzn65ania schopn6.

2.Urienie zapisovatel'a, overovatel'ov zipisnice
a ilenov ndvrhovej komisie

Zazapisovatel'a z6pisnice bola urden6 No6mi Durdovidovtl, zamestnankyria obecn6ho uradu.

Zaoverovateltov ziipisnice boli urdeni : Ing. Roland Novrlk
Stefan 6szi

Do nivrhovej komisie boli zvoleni : Ildik6 Kert6szovr{
Monika Jobbfry
Ing. Tibor Bako5

Hlasovanie:
Zaz 7
Proti:0
Zdfiil sa hlasovania: 0



2. Kontrola uznesenia zo 6.zasadnutia ozzo df,a 30.03.2015

Ing. Milan Lehocklf starosta obce r,yhodnotil plnenie uznesenia zo 6. zasadnutia OZ zo dna
30.03.201 5. Uznesenia boli splnen6.
Starosta obce informoval pritomn;fch s vysledkom vyberov6ho konania na funkciu riaditefa
Skoly. Bola iba jedna uchddzalka, ale Rada Skoly ju nezvolila za riaditel'ku. TieZ bolo
vypisan6 vyberovd konanie na funkciu hlavndho kontrol6ra obce. Vo funkcii zostalaJUDr.
Ing. Iveta N6methov6 doteraj5ia kontrol6rka.

Uznesenie i.55
Obecn6 zastupitefstvo v Kamenidnej
berie na vedomie
vyhodnotenie uzneseniazo 6. zasadnutia oz zo dfla 30.03.2015
Hlasovanie:
Zaz 7
Proti:0
Zdrialsaz 0

4. Liadost' Ferenca Kartali amanl,.Ivety Kartali o predaj pozemku

Starosta obce Ing. Milan Lehoc[f informoval pritomnych s d'alsim bodom zasadnutia, so
Ziadost'ou o predaj pozemku na ulici Galantskd.
Monika Jobbtty obozllttila p■ 0コm′Ch Sn加rhOvOm
,.pre輌 Om poZemku.

finandnej komisie. Komisia srihlasf

oszi Stefan predseda komisie lysvetlil, Ze sri tam iba 2 parcely, ostatn6 okolo nich uZ sri
predan6.
Ing. Lehocky Milan informoval pritomnych s tym, ie vymeruparciel spolu je l0 6rov, ktor6
sri vo vlastnictve obce. opytal sa pritomnlfch na ich konia6tne n6vrhy. 

^

Ildik6 Kert6szov6 sa chcela dozvediet', ze ako to v skutodnosti vyzenl
Monika Jobb6gy zddraznila, Ze nie je tam ani pristupov6 cesta a podlia rizemn6ho pltlnu
parcely nie sri vydlenen6 nie sf vhodn6 na vystavbu domov. Obec nem6 ie ich predai, ako
stavebny pozemok.
Alexander Llrinczpripomenul, Zeby bolo potrebn6 vymerat'pozemky aikZelezrudnej trati.
Ing.Lehocklf Milan starosta obce vysvetlil, Ze celkov6 plo&a kLeieznidnej trati ,ri. 1" ,o
vlastnfctve obce.
Ing. Noviik Roland zdIraznil, Ze hned'aj tak nem6Zu rozhodnrit' o predaji, nakolko podfa
zikonao obecnom niaderu je potrebnd vypisat' z6mer - ponuku ru pr.du3 pozemku.
Ing. Lehockf Milan potvrdil, Ze zitmer obce o predaji pozemku treba zverejnit' na riradnej
tabuli, ako aj na web str6nke obce.
Ing Tibor Bako5 chcel dozvediet' di susedia, vlastnici susedn;fch pozemkov budri
informovani o predaji pozemku, di pre nich sa vztahujepredkfpne privo ? 

-

JUDr.N6methovd Iveta vysvetlila, Le v tomto pripade nii, len vtedy keby boli zainteresovani.

Uznesenie i. 56
Obecn6 zastupitefstvo v Kamenidnej
schval'uje
zdmer obce Kamenidn6 odpredat'pozemok v obci KamenidnS par.d. 25g13 vedeny na LV
t' 1046 na ziklade znaleck6ho posudku s tym, Ze vitaz verejnej stf a1e bude hradi t niklady za
vypracovanie znaleck6ho posudku a v5etky pr6vne rikony srivisiace s predajom

「



Hlasovanie:
Zaz 7
Proti:0
Zdfial saz 0

6. Ponuka Ing. Bott Fridricha na rie5enie vlastnickych pr6v k pozemku

Ing. Milan Lehoc[i informoval pritomnlich s d'alSim bodom rokovania s ponukou Ing. Bott
Fridricha na rie5enie vlastnickych prSv v pozemku - podlla listu vlastnictva Ing. Bott
Fridrich je majiteliom pozemku - 29 m2 dast zmiestnej komunik6cie, cesty pred obecnym
uradom. On by chcel, aby obecn;i rirad odkripil od neho jeho dast' alebo pontikol p6du na
vymenu.
Alexander Loinczpripomenul, Zeby sme mohli odkripit' jeho dast'.

JUDr. Iveta N6methov6 zd}raznila, Le lng. Bott by mal urobit' prv6 kroky, di bude vediet'
volado urobit' alebo nie.
Podla mienky Moniky Jobb6gy nemali by sa s tymzaoberat,treba odmietnut'ponuku.

Uznesenie i.57
Obecn6 zastupitellstvo v Kamenidnej
neschval'uj
ponuku od Ing.Bott Fridricha Zemianska OlEa, Zeleznrdnd 14 na rie5enie vlastnickeho pr6va

k pozemku parc. d. 196 v celkovej vymere 175 m2 v podiele 116 ti.29 m2
Hlasovanie:
Zaz 6
Proti:0
Zdri;alsaz I

6. Ziadost'Forr6 R6berta o odktlpenie pozemku
parc. i.17212 vo vymere 400 m2

Ing. Milan Lehockf obozn6mil prftomnych s d'af5im bodom programu.
Monika Jobbrigy informovala pritomnych s n6vrhom komisie finandnej, podlia ktordho
nenawhujri predaj dasti pozemku na ktorom stril bfiialf kultrirny dom, nakol'ko ani podlia

fzemn6ho plinu nie je vydlenenf na podnikanie - na qfrobu, ale na poskyovanie sluZieb.

6szi Stefan predseda komisie Skolstva oboznrlmil pritomnfch s n6zorom komisie, Le ani ich
komisia nesrihlasi s predajom, nakofko z celkovej vfmery 2200m2 poliadal len o 400 m2 a
ani podlia UPN nie je vhodny na podnikanie.

Uznesenie i. 58
Obecn6 zastupitefstvo v Kamenidnej
neschval'uje
Ziadost' Forr6 R6berta bytom Kamenidn6 d. 660 na odkripenie dasti pozemku vo vymere 400
m2 z par. d. 17212, vedenej na LV d. 1046 v kat.tn. Kamenidn6 ako zastavan6 plochy
a nSdvoria v celkovej vlimere 2173 m2, ktor6 je vo vlastnictve Obce Kamenidn6.

Hlasovanie:
Za:7
Proti: 0
Zdrialsaz 0



7. Zabezpeilenie rtdrZby cyklotrasy na lizemi obce

Starosta obce Ing.Lehoc(f Milan obozndmil pritomnlich s d'al5im bodom -tdr1bacyklotrasy
na izemi obce. Pons Danubii prev6dzkovatef cyklotrasy n6s vyzval na itdrilbu cyklotrasy -oni n6s m6Zu tba poZiadat a rie vyzvat'. Oni dostali do preniljmu od Povodia Dunaja ni ZO
rokov pozemok, na ktorom je cyklotrasa. Oni by sa mali postarat' o ridrZbu cesty. Cicri aby
Obec pokosila trilvu na okrajoch cyklotrasy a vyprindnila smetn6 ko5e v k.ri. Ked' tr6va
nebude pokosen6, cesta bude nebezpedn6 pre cyklistov, ale aj pre autS kv6li divej zveri.
Lilincz Alexander pripomenul, Le udrilbu cklotrasy by mab'zabezpedit bud' Povodie alebo
prevridzkovateli.
Podfa Ildik6 Kert6szovej mesadne je potrebn6 pokosit' trhvt a pozbieraf smeti. Aj ridrZbu
dial'nic md na starosti prev6dzkovatel. Ked'miime uZnilrhzmlfv musime o tom rozhodnrit'.
JUDr.Ing. Iveta N6methov6 pripomenula, Le teruz OZ nemusi rozhodnrit', ale stadf ak berie na
vedomie.
Uznesenie i. 59
Obecn6 zastupitelstvo v Kamenidnej
berie na vedomie
Ziadost' Pons Danubii na prev6dzkovanie cyklotrasy
Hlasovanie:
Zaz 6
Proti:0
Zdfial sa: I

8. Peticia obyvatel'ov obce za umoznenie predaja pekfrne Lebeco
v uliciach obce Kameniind

lng. Milan Lehoc[f starosta obce obozn6mil prftomnych s d'alSim bodom progftrmu.
Stefan Oszi predseda finandnej komisie vysvetlil, Ze peticia ani nie je peticia, ale len Ziadost,
obyvatefov. Poprosil kontrol6rku obce JUDr.Ing. Ivetu N6methovf L vyjasnenie, di je moLn6
udelit'qffimku podfa zikonaa VZN obce.
JUDr.Ing. Iveta N6methov6 predftala VZN, podfa ktor6ho obec -starosta m6Ze udelit'
vfnimku.
Podlla ndzoru Ing. Rolanda Novilka nemali by dovolit'poulidny predaj, nakolko miestni
Zivnostnici majiteliia potravfn budri mat' menliu trZbu v obchode-, vyplata predavadiek v
obchode bude klesat', a ked' nebudri pred6vat' chlieb, moZno Ze aJ jedna predavadka bude
nadbytodn6. Auto pek6rne Lebeco je v obci iba hodinku, obchod nfVeN;. otvoreny cely
oen.
Feketeovii vysvetlila, Le pre ddchodcov s barlami je to qfhodn6, nakol,ko pred domom
zastavi auto a predSva chlieb, a nemusia ist' d'aleko pre chlieb a pedivo.
Irma MasSrov6 pripomenula, Ze predaj pekdrne Lebeco Ziada viac ako 100 os6b, a ked,
otvoria novri predajiu COOP Jednoty Nov6 Z6nky, aj tak btde trLba men5ia v ostatnych
obchodoch.
Pani Feketeov6 sa chcela dozvediet', di majri povolenie, ti Ziadaju_ o povolenie na obecnom
urade kupci Zelezneho Srotu a autobat6rii.
JUDr.Ing. Iveta N6methov6 preditala dl6nky VZN, podfa ktoqfch spr6vca trhov6ho miesta,
starosta mdle udelit' qinimku.
Stefan Oszi zddraznil, z" obidve komisie rozhodli pozitivne, nech firma Lebeco pride
vyjasnit'podmienky.



Ing. Tibor Bako5 pripomenul, Ze je potrebnd
predaja ako aj na akych uliciach a na ktorych

do vynimky zakotvit presne vymedzenf das
miestach bude zastavovat' auto, vymedzit' disla

domov.
Ing. Milan Lehockli vysvetlil, Ze obec
Irma Mas6rovii sa chcela dozvediet',
rozhodnutie.

musi kaZd6ho predajcu nahlisit'na Finandnri spr6vu.
Ze pin L6vai kedy mdZe prist' upresnit' predaj, pre

JUDr. Iveta N6methov6 pripomenula, Le starosta obce m6 10 dnf na podpis uznesenia, apo
uplynuti tejto doby je uznesenie platn6.

Uznesenie i. 60
Obecnd zastupitelistvo v Kamenidnej
l/ berie na vedomie
Ziadost' obyvatel'ov obce Kamenidnd na umoZnenie predaja pek6rne Lebeco s. r. o. Koliirovo
s pojazdnou predajf,ou v uliciach obce.

2lLiada
v pripade udelenia vfnimky Liada starostu obce postupovat' podl'a d. II. bod 5 VZN d,.2l20ls
stanoven;fch podmienok na predaj v obci

Hlasovanie:
Zaz 7
Proti:0
Zdfial saz 0

8. Verejn6 osvetlenie

Ing. Milan Lehockf informoval prftomnych s d'alSim bodom programu - V;fzvou na
podanie Ziadosti o finandil.i podporu na rekon5trukciu verejn6ho osvetlenia - rozpodet este nie
je presn;f ale asi cca240.000,-- € z toho vlastn6 nriklady si 5 yo.

Ildiko Kert6szov6 sa opytala, di do projektt je zapracovan6 cesta Balvany - Kamenidn6?
Ing. Milan Lehockf vysvetlil, Ze projekt obsahuje iba doteraj5ie stipy - k5ble, skrine, svietdkl.
Ing. Bako5 upresnil, Ze projekt obsahuje iba pripojenia svietidlS budri rispornesj5ie,
modernej5ie, svietidl6 budri niZ5ie na stipoch, podfa noriern EU.
J6n Markovics pripomenul, Ze ned6vno boli svietidl6 vymenen6 na risporn6 Ziarovky.
Ildiko Kertdszovti opakovane zd6razniLa, Ze v Balvanoch v jednej ulici v6bec nie je verejn6
osvetlenie, je tma.
Monika Jobbrigy oznimila, Ze obidve komisie srihlasili s podanim Ziadosti.

Uznesenie i. 61
Obecnd zastupitel'stvo v Kamenidnej
schvaltuje
ll ptedloLenie Ziadosti o NFP v r6mci opatrenia 2.2 OP KaIIR narealizfuciu projektu

,rModernizr{cia verejn6ho osvetlenia v Obci Kameniin6", ktory je realizovany,,Obcou
Kamenidn6"

2l zabezpedenie realizScie projektu v srilade s podmienkami poskytnutia pomoci
3l zabezpedenie finandnlfch prostriedkov na spolufinancovanie realizovan€ho projektu vo

vf5ke rozdielu celkoqich qfdavkov projektu a poskytnut6ho NFP v srilade s podmienkami
poskytnutia pomoci



Hlasovanie:
Zaz 7
Proti:0
Zdrial sa:0

9. Prejednanie ponuky na umiestnenie meraiov rr5rchlosti v obci

Ing. Milan Lehocky obozn6mil poslancov s ponukou namontovania meradov
qfchlosti.
Podlla mienky Ildik6 Kert6szovej namiesto meradov rychlosti, by sa ztych peiazi mohol
urobit' mohli urobit' chodnik pre pesich alebo cyklisticky chodnik medzi otcou a Balvan.
Jrin Markovics vysvetlil, Ze on automaticky spomali, ked' uvidi merad rychlosti alebo
upozornenie na umiestnenie merada. A e5te sa chcel dozvediet' do obsahuje 4000,- € cena
namontovanych meradov.
Ing. Lehocky vysvetlil, Ze v cene sf merade, aj 2 rc(nd zixukaa moZnost' platenia leasingom
rozpracovan6ho na 12 rokov.

Uznesenie i. 62
Obecnd zastupitefstvo v Kamenidnej
neschval'uje
ponuku na umiestnenie meradov rychlosti v obci
Hlasovanie:
Zaz 3
Proti: 2
Zdrialsaz 2

11. Ziadosf Lanety Fekete bytom Kameniin 6 i.5g2o pridelenie nijomn6ho bytu

Ing. Milan Lehocky informoval poslancov s d'alSfm bodom progftrmu zasadnutia, nakol'ko
onaLiadabyt v 18 bj, a nakofko tam nie je prdz,dny byt - Ziadost, je bezpredmetn6.

Uznesenie i. 63
Obecn6 zastupitelistvo v Kamenidnej
berie na vedomie
Ziadost' Zanety Fekete bytom Kamenidn6 d.592o pridelenie n6jomn6ho byu
Hlasovanie:
Zaz 7
Proti: 0
Zdfialsaz 0

12. Liadosf Lanety Horvithovej o pridetenie dvojizbov6ho nrfljomn6ho bytu

Ing. Milan Lehocklf starosta obce obozn6mil pritomnych so Ziadost'ou Zanety
Horv6thovej - qimena jednoizbov6ho bytu na dvojizboqf - na byt d. 4, nakol'ko rodina
Kosztolrinyiov6 sa po kolaud6cii prest'ahuje do novopostaven6ho domu aftanetaHorv6thov6
by sa chcela prest'ahovat' do vridSieho byu



Uznesenie i. 64
Obecn6 zastupitelstvo
schval'uje

v Kamenidnej

Ziadost' Zanety Horv6thovej bytom Kamenidnii d. 7go o prideleni e 2 - izbov6ho n6jomn6hobytu
Hlasovanie:
Za:7
Proti: 0
Zdlrialsaz 0

13. Ziadost'silvestera Bugira na prendjom jednoizbov6ho bytu

Ing' Milan Lehocky starosta obce obozniimil prftomnych so ziadost'ou Silvestera Bugrira
na pren6jom byfu, nakoliko jeho dom bol predany.

J6n Markovics zddtaztil potrebu zaplatenii finandnej zihezpeky vo qfske 6 mesadn6honrijomn6ho J ---- --r---

Uznesenie i. 65
Obecn6 zastupitelstvo v Kamenidnej
schval'uje
Ziadost' Silvestra Bugara bytom Kamenidnri d.101 na prenijom 1- izbov6ho bytu
Hlasovanie:
Za:7
Proti: 0
Zdfialsaz 0

14. Zfverein;i fiet obce
15. Stanovisko HKO k z6verein6mu fitu

Ing' Milan Lehocklf starosta obce prenechal slovo hlavnej kontrol6rke obce.
JUDr'Ing' Iveta N6methov6 kontrol6rka obce preditala svoje stanovisko kz1verednemu ridtu.Zdvercdny ridet - celorodn6 hospodrirenie o-bce bol vypracovani podra z1kona anavrhlaschv6lit' bez vyhtad. zdfuaznila, Le k uz6vierke ,oii zot+ este je potrebny aj audit,auditorsk6 spr6va, ktorrl je neoddelitel'nou sfdast ou uz6vierky

Uznesenie i. 66
Obecn6 zastupitefstvo v Kamenidnej
1/ berie na vedomie
stanovisko HKo kzi'erednlmu ridtu obce zarok2014

2/ schval'uje
zdveredny ridet obce a celorodnd hospod6reniebezqfhrad.

Hlasovanie:
Zaz 7
Proti: 0
Zdrialsa:0



Ing. Milan Lehocky starosta obce opakovane prenechal
JUDr.Ing. Iveta N6methovri najprv pod,'akovalu po.fu*_
pldn kontrol, ktory m6Ze aj naiiadist, foslancoi A"pf"itl-

16. Pk{n HKO na II. polrok 2015

Obecnd zastupitefstvo v
schval'uje

Kamenidnej

Pl6n HKO obce na obdobie jrin _ decembe r 2015
Hlasovanie:
Za:7
Proti: 0
Zdfi,alsaz 0

Jiin Markovics pripomenul, Ze
poslancov podl'a ulfc.

slovo hlavnej kontrol6rke obce.
za d6veru a predftala svoj

lT.Interpeldcia

na novej internetovej striinke nie umiestnen6 Rozdelenie

Ing' Milan Lehocky podotkol, Ze nov6 sluZobn6 auto nem6 gafilz,potrebovali by sme aspori
T-"Iit'y gafti' aby.smg chrdnili auto pred por"t"*ortoy-i podmienkami.

if*rj}*.T"#:'3i#*,'Jir',ffif,tr'- ;; 
- 
;; ;;;' o'o,e auto, a j e potrebne verej n6

Uznesenie i. 68
Obecn6 zastupitelistvo v Kamenidnej
schval'uje
zdmer obce kripu mobilnej garLiepre sluZobnd osobn6 motorov6 vozidroHlasovanie:
Za:7
Proti:0
Zdrialsa:0

Liadla
starostu obce zabezpedif verejn6 obstar6vanie do vfsky ceny 2000 €Hlasovanie:
Zaz 7
Proti: 0
Zilrilalsa:0

csaba Horvath sa opltal,-predo je potrebn6 vstupn6 na stit'a.zi vo varenf kohftieho paprik6sa,nakol'ko 15 € pre druzstvrr sa aa'vyarzat, are 3,-€ pre hosti je dost.

Ing' Milan Lehocky odpovedal na otiulku. Poslanci o tom vera rozprivali, a ked, chcri sritazudrzat na frovni 
' vtedy je potrebn6 vstupn6. Je potrebnd zaplatifaj lystupujricich umelcov.Podfa mienky Moniky Jobigy vstupn6 je potrebnd, aby oG mala aj prijemL eoho zapratif ajvystupujricich' Ale aj ti majri pruud.r, ftori nechcii prrtii vstupn6, lebo doteraz to nebolo. S



organizovanim srit'aZe je vefa povinnosti - zabezpetovanie vody, dreva, elektriny, ale aj
pokosenie miesta.
Podla Ing. Rolanda Nov6ka obec v5etko nem6Ze organizovaf bez vstupn6ho, ostatn6
podujatia aj tak budri bezplatn6.
Ing. Lehoc\f vysvetlil, Ze pripomienky na facebooku neboli pekn6. Rozhodli tak, Le kaldd
druZstvo dostane 3 + 5 bezplatny Stftok, d6chodcovia, as pre:ukazmi ZiP budri platit' 1,-€
a deti do 15 rokov budri mat' bezplatny vstup.

18. Ziver

Ing. Milan Lehoc(f starosta obce pod'akoval pritomnymzaridast'.

Overovatel'ia: fng. Roland Nov6k
Stefan Oszi

Zapisala: Durdovidov6
V Kamenidnej, dia 28.06.2015

Ing. Mi
starosta obce


